
2 квітня відбулась дуже цікава та приємна зустріч студентів-вболівальників 
футбольної команди “Металург-Запоріжжя” з її капітаном Андрієм 
Глущенком. Незважаючи на те, що почався модульний тиждень, бажаючих 
поспілкуватися з голкіпером рідної команди було предостатньо.

Андрій з’явився у ЗДІА на великій перерві, зустріч зі студентами відбулася в 
аудиторії 26 і тривала майже 2 години. Пролетіли вони так швидко, як наш капітан 
ловить м’ячі під час гри: адже захопливо й незвично спілкуватись з лідером 
запорізького футболу. Дійсно, не часто капітани команд Вищої ліги відвідують 
ВНЗ.

Андрій Глущенко поділився враженнями про нещодавні матчі, розповів про 
себе та своїх колег. Запитаннями його практично “завалили”. Дівчат, в основному, 
цікавили особисті смаки й захоплення Андрія, запитували про ставлення до 
дівчат-вболівальниць. Так от, Глущенко любить чай і ... продукцію пивзаводу 
№1, нічні клуби відвідує нечасто. “Футболісти – публічні люди”, але, хто ж буде радий 
пліткам. Наш голкіпер обожнює, коли дівчата приходять і гучно вболівають за “Метал”. 
А ось “інфо” для спортивних дівчат: “Практично всі гравці “Металург-Запоріжжя” віком 
до 25 років неодружені”. Хлопці обговорювали гострі ігрові моменти матчів, цікавились 
подальшими планами капітана, рівнем зарплатні. Андрій йти з футболу не збирається, а 
після кар’єри воротаря (через кілька років) обов’язково стане тренером. Своїм синам не 
радить йти у воротарі, хоча повністю підтримує їх бажання займатися спортом. 

Андрій Глущенко, як і команда в цілому, завжди радий щирим вболівальникам: “Ваша 
підтримка дуже відчутна на полі, особливо на чужому. Щиро дякую за ваші голоси й 
енергію, які ви щедро даруєте нам на матчах!”.

Потім усі присутні фотографувались з голкіпером рідної команди, взяли автографи. 
Взагалі, зустріч пройшла на УРА. Ми побажали капітану спортивних успіхів та привести 
“Металург-Запоріжжя” в найближчий час до перемоги. А всі вболівальники підтримають 
команду на цьому шляхи: “Когда мы едины – мы непобедимы!”

Приєднуйтесь до клубу вболівальників. Філіал відкрито 
при студентському Сенаті (Л602) з 10 до 14 год.

ЗДІА у вирії громадського життя
Мисс Академия... На подиуме — самые смелые 

pretty-girls ЗГИА
З 20 по 21 квітня в 2007 роки в м. Києві на базі Національного 

авіаційного університету проходив Всеукраїнський студентський 
форум на тему «Розвиток студентського самоврядування – важливий 
чинник забезпечення якості вищої освіти». Від ЗДІА взяли участь: 
Вадим Баєв (голова профкому студентів, аспірантів і докторантів), Марія 
Образцова (ФБВР, віце-президент Сенату), Анастасія Герасимова (ФЕЕТ, 
щойно обраний Президент студентського Сенату), Тетяна Чубар (ФЕЕТ, 
активіст Сенату). У рамках першого дня форуму проходили засідання по 
таких секціях: Законодавче забезпечення реформи вищої освіти; Участь 
студентів у ліцензуванні та акредитації – як форма суспільного контролю;  
Імплементація положень процесу Болонського: погляд студента; 
Соціально-побутові проблеми студента: шляхи рішення; Студентство як 
соціально активний і відповідальний чинник у формуванні цивільного 
суспільства; Формування здорового способу життя студентської молоді; 
Роль донорських фондів у розвитку студентського самоврядування. 

З а с і д а н н я 
п р о х о д и л и 
протягом 5 годин 
з перервою на 
обід. На кожній 
з секцій були 
з ап р о п о н о ва н і 
ш л я х и 
р о з в ’ я з у в а н н я  
проблем, які 
пізніше були 
внесені до 
резолюції. Після 
засідань проведені 
культурно-масові 
заходи. На другий 

день форуму, на жаль, Київ «порадував» постійними змінами погоди, 
снігом і дощем, але це не завадило проведенню  пленарних засідань, 
на яких заслуховували виступи Міністра науки і освіти України 
Станіслава Миколайовича Ніколаєнка, голови ВР України Олександра 
Олександровича Мороза, учасників форуму. Далі проведена презентація 
напрацювань секцій. За пропозицією С. М. Ніколаєнка резолюції по 
кожній з секцій об’єднати в одну загальну резолюцію форуму. Після 
ухвалення резолюції відбувалося спілкування з Міністром науки і 
освіти України Станіславом Миколайовичем Ніколаєнком у форматі 
«питання - відповідь». 

Дуже хочеться сподіватися, що питання, які обговорювалися на 
форумі, як і прийнята за ними резолюція не залишаться без уваги.

В. БАЄВ, голова профкому САД

29 марта, благодаря усилиям Студпрофкома ЗГИА и ночного 
клуба «2000», торговой марки «Ареанда» - лучшее вино Крыма”, ТЦ 
«Амстор», группе компаний Игромир, «Port», НПФ «ТАКТ» состоялся 
праздник молодости и красоты.

5 прекрасных девушек боролись за титул «Мисс Академия»:
 Пятак Людмила МЦ-05-1 МТФ
 Шевчук Татьяна Ф-02-1з ФМФ
 Рыбакова Екатерина ПГС-05-1 ФСВР
 Ряснова Елена ЭМ-04-2 ФЭЭ
 Яковлева Александра ТЭ-06-1 ФЭЭ

Ведущими конкурса были: активист профкома, студентка УиА-02-1д 
ФМФ Юлия Огибалова и М�� �����, президент ночного клуба «2000».�� �����, президент ночного клуба «2000». �����, президент ночного клуба «2000».�����, президент ночного клуба «2000»., президент ночного клуба «2000».

На суд жюри и зрителю было представлено 4 выхода участниц. Первый 
олицетворял собой рождение весны, молодости, красоты – девушки  
представили коллекцию коктейльных платьев. Во втором выходе 
(домашнее задание) участницы продемонстрировали костюмированное 
шоу, в котором предстали в оригинальных образах кошечек. А какой 
же конкурс красоты и без купальников?! По бурной реакции зала было 
понятно, что это зрелище всем понравилось! В завершении конкурса 
участницы представили коллекцию вечерних нарядов от Дизайн-студии 
Елены Изотовой. Тонкая ручная работа отделки нарядов восхитительно 
смотрелась на конкурсантках.

Накал страстей, интрига до самого последнего момента лишь сильнее 
разогрели зал. Каждая из участниц показала себя только с лучшей 
стороны. И романтические образы, и образы юных обольстительниц – все 
вызывало восхищение.

Но вот перед жюри стал непростой вопрос – выбор наилучшей и 
награждение победительницы. Никто не смог оспорить, что ею стала 
Елена Ряснова. Теперь Елена будет представлять ЗГИА на городском 
конкурсе «Мисс Университет 2007». А организаторы конкурса щедро 
одарили прекрасных участниц памятными призами и подарками.

Необходимо заметить, что оценивание было прозрачным, а жюри 
неподкупным… Хотя, всё-таки была одна номинация, в которой решающую 
роль играли... деньги. Речь идет о номинации «Мисс Зрительских 
симпатий». Ведущими конкурса была предложена возможность зрителям 
проголосовать за наиболее понравившуюся участницу любым с���-ем.���-ем.ем. 
Что зрители и сделали, вручив эту номинацию Екатерине Рыбаковой. 

Гостьей конкурса стала Наталья Бодня, студентка ЗГИА, побе-
дительница конкурса «Мисс Университет 2006». Искренне надеемся, что 
Наталья наградит Елену короной и на конкурсе «Мисс Университет 2007», 
подтвердив в который раз, что лучшие девушки учатся в ЗГИА! 

(Фото на стр. 12).
Юлия Огибалова, УиА-02-1д 

Вперед, “Метал”! Ми — з тобою!

Фан “Металург—Запоріжжя”
Юрій Рева, ст. гр. МК-02



Студенты ФЭПа в гостях у 
обитателей детского дома...

 

Студенты академии озеленяют территорию Детской железной дороги

Отчетный концерт Студенческого центра искусств

Поездка в Днепропетровский театр оперы и 
балета, экскурсия


